## Rally Kazakhstan 2018 27<sup>th</sup> May – 02 June 2018





Date: Subject: Monday, 28<sup>th</sup> May 2018 CoC Communication No. 2

Time: 17.00 hrs
Document No: 3.3

From: To: Clerk of the Course All Competitors

## Day 2 Briefing

We hope you enjoyed today's stages and are now into a good rhythm for the rest of the event. We are pleased to let you know that all competitors made it through safely and everyone is accounted for this evening. All ran smoothly from the organization side and we are looking forward to supporting you for the coming days.

Tomorrow is the longest Special Stage at 414Kms. As you can see from the Opening Crew notes, they describe the route as a 'very nice stage with beautiful scenery'. We hope you enjoy!!!

- The beginning of the Stage is fast track across steppes.
- At 49 km there is a railway with 30 km/h speed limit.
- At 126 km the route goes down from the plateau. Narrow trail with rocks drive cautiously for 10 km along a bad road with a lot of gullies.
- After 136 km the sand route starts with a lot of undulations and jumps.
- 156-163 km route through sandy dunes.
- After the dunes the road is fast and solid to the finish.

Надеемся, что вы насладились сегодняшними участками и задали для себя хороший темп для следующих дней. Мы рады сообщить, что все благополучно закончили участки и присутствуют с нами сегодня вечером. Все прошло без заминок со стороны организаторов и мы надеемся, так пройдут и последующие дни.

Завтра самый долгий спецучасток в 414 км. Как вы можете видеть открывающие экипажи описывают его как «очень хороший участок с прекрасными видами». Надеемся вам понравится!

Самый длинный СУ.

Начало скоростного участка – быстрые степные дороги.

На 49 км, пересечение ж/д путей с ограничением скорости 30 км/ч.

На 126 км — спуск вниз с плато. Триал, камни, опасно; и около 10 км плохой дороги, много промоин.

После 136 км начинается песчаная дорога со множеством подбросов и трамплинов.

Км 152-163 – движение курсами через песчаные дюны.

Затем до финиша быстрые и твердые дороги.

Ronan Morgan,

Clerk of the Course